

**Office of Pilgrim's Affairs (OPAP),
Consulate General of Pakistan, Jeddah**

Invitation to submit Expressions of Interest / Bids

Office of the Pilgrims Affairs Pakistan invites EOIs for provision of catering services in Makkah Al Mukarramah for additional quota of Pakistani pilgrims in Hajj season 2019/1440H directly from companies duly experienced, authorized, and registered in Kingdom of Saudi Arabia and with relevant Saudi agencies and meet all requirements as specified in the TORs.

2. The date for submission of Makkah building tasreehs to cater for additional quota is hereby extended till 9th June 2019.

3. Removal of food waste that results from pilgrims in-house/catering to the proper place of waste disposal, within the limits of approximately 200 buildings hired in Azizia and Bataha Quraish.

4. For detailed terms and conditions/TORs, please visit www.hajjinfo.org or contact OPAP.

Jeddah. Tel:012-6670980

E-mail: dghajjeddah@gmail.com.

All applicants must apply directly to the OPAP. Agents or Suppliers are not eligible. All EOIs/Bids (except that from the building owners) must reach OPAP, Consulate General of Pakistan, P.O. Box 182 Jeddah 21411 **till 1100hrs, 9th June 2019**. OPAP has the right to cancel any bid or bid process any time. The bids will be opened at 1130hrs on **9-06-2019** in the presence of bidders or their representatives who may choose to be present.



مكتب شؤون حجاج باكستان
قنصلية باكستان العامة بجدة
دعوة لتقديم العروض والمناقصات



يدعو مكتب شؤون الحجاج باكستان بتقديم العروض والمناقصات من قبل الملاك والممثلين الشرعيين لمقدمي خدمات الإعاشة مكة المكرمة للحصة الإضافية وأصحاب الشركات المسجلة لدى كافة الجهات ذات العلاقة (في مجالاتهم المحددة) والتي تلبي جميع المتطلبات القانونية وفقاً لأنظمة المملكة العربية السعودية لتوفير الخدمات للحجاج الباكستانيين لموسم حج عام ١٤٤٠ هـ ٢٠١٩ م كالتالي: -

(٢) تم تمديد موعد تصاريح إسكان الحجاج بمكة المكرمة لتلبية الحصة الإضافية حتى ٢٠١٩/٠٦/٠٩ م .

(٣) نقل نفايات الإعاشة من مساكن الحجاج والتخلص منها في المكان المناسب . مايقارب من ٢٠٠ مبنى في منطقة العزيزية وبطحاء قريش بمكة المكرمة.

لمزيد من الشروط والتفاصيل يرجى زيارة موقع www.hajjinfo.org أو الإتصال بمكتب شؤون حجاج باكستان بجدة هاتف رقم ٠١٢-٦٦٧٠٩٨٠. البريد الإلكتروني dghajjeddah@gmail.com. كما يجب تقديم جميع العروض مباشرة من قبل المسؤول الرئيسي من تاريخ نشر هذا الإعلان وحتى تاريخ ٢٠١٩/٠٦/٠٩ الساعة ١١ صباحاً (باستثناء أصحاب العمائر) . يحق لمكتب شؤون حجاج باكستان رفض أي عرض في أي وقت . ويمتنع الوسطاء والسماسرة . كما أنه سوف يتم فتح العروض في تاريخ ٢٠١٩/٠٦/٠٩ م في تمام الساعة (١١:٣٠) صباحاً بمكتب شؤون الحج بجدة بحضور أصحاب العروض أو من يمثلهم .